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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

Beantwoording raadsvragen 
informatieplicht warmtebedrjif 

3815521  22 oktober 2024 

Geachte heer Dedecker, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

gemeente@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

 

U heeft op 4 oktober 2024 raadsvragen gesteld over de informatieplicht van het College m.b.t. het 
concept koersdocument regionaal warmtebedrijf Twente (“nog een eigen warmtebedrijf in 

Hengelo?”). 
 

Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.  
 

1/ Waarom is het document met de Raad pas op 3 oktober gedeeld terwijl deze reeds 
door het College op 17 september is opgemaakt aan de Raad?  

 
Het concept koersdocument ‘regionaal warmtebedrijf Twente’ werd door drie gemeenten samen - 

Enschede, Borne en Hengelo - opgesteld. Het bestuurlijke proces omtrent dit koersdocument vindt 
daarom ook in drie gemeenten plaats. Op het moment dat alle drie colleges van het 

koersdocument kennis genomen hadden, konden wij daadwerkelijk van een gezamenlijk document 
spreken en dit met de gemeenteraden delen. In Hengelo en Enschede vond dit collegebesluit op 17 

september plaats, in Borne op 1 oktober.  
We vinden het essentieel dat elk bestuur haar eigen proces kan volgen, en dat we pas naar buiten 

treden als dat gebeurt is. Doordat het document door meerdere colleges moest konden we de raad 
daarom pas later informeren.  

 
2/ Eerder is door de Raad reeds het signaal afgegeven aan het College dat informatie 

ons pas laat bereikt, vaak gelijktijdig of nadat de pers hierover schrijft.  

 Hoe voldoet het College hiermee aan haar actieve en passieve informatieplicht?  

 Doet het College recht aan de positie van de Raad om op “het laatste uur” 
informatie te vertrekken aan de Raad ?  

 Hoe reflecteert het College op het eerdere signaal van de Raad en deze casus?  
 

Het college is zich bewust van haar plicht de gemeenteraad alle informatie te verstrekken, die deze 
nodig heeft voor de uitoefening van zijn taken, en komt deze verplichting na. Het college ziet er 

daarom op toe dat de inhoud van stukken pas nadat de raad er kennis van heeft kunnen nemen, 
actief openbaar worden via de pers. Dus persberichten gaan pas uit nadat de raad er kennis van 

heeft kunnen nemen en persuitnodigingen gebeuren onder embargo indien het besluit nog niet bij 
de raad ligt. Het college is zich zeer bewust van het belang van een goede timing en gaat altijd de 

raad als eerste informeren. In de voorliggende situatie heeft het college de gemeenteraad op 
donderdag 3 oktober, aan het begin van de middag, geïnformeerd over het koersdocument via een 

brief. Hierna vond pas een persgesprek plaats; wethouder Bruggink was hierin de woordvoerder 
namens de drie gemeenten. Het persbericht is vrijdag verstuurd. De gemeenteraad werd dus 

eerder ingelicht dan de pers. 
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Het college is bekend met dit signaal en heeft er oog voor. We zorgen ervoor dat de Raad altijd 
tijdig geïnformeerd wordt. Bij onderwerpen waar meerdere partijen bij betrokken zijn en waarbij de 

gemeente soms voor de besluitvorming en/of communicatie niet zelf in de lead is (maar 
bijvoorbeeld een bedrijf of een ministerie), heeft het college minder grip op het moment van 

openbaar worden. 
 

3/ In de politieke markt van 24 september 2024 ivm de energiestrategie 2.0 is het 
warmtenet ook ter sprake gebracht en vragen gesteld door de aanwezige raadsleden. 

Waarom heeft het College, toen niet besloten om deze info te delen /aan te kondigen 
met de aanwezigen op vragen van technische en economische haalbaarheid van het 

warmtenet? 
 

Op 24 september had het college van Borne nog niet ingestemd met het concept koersdocument 
en was er op dat moment nog geen gezamenlijk gesteund document om met de raden te 

delen/bespreken. 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hengelo, 
de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 


